

Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2014-09-02

Närvarande: Lennart Hallgren, ordförande
Christer Halling, ledamot
Hans Hermansson, kassör
Agneta Ohlsson, sekreterare
Lillemor Carlsson, suppleant
Bert Nilsson, suppleant

1. Mötets öppnande

Ordföranden Lennart Hallgren hälsade alla hjärtligt välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordningen

Den föreslagna dagordningen godkändes efter några smärre ändringar.

3. Genomgång av föregående styrelseprotokoll

Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och godkändes. Utestående punkter från föregående protokoll redovisas under respektive punkt nedan i protokollet.

4. Ekonomisk genomgång

Hasse delade ut balansräkning samt resultaträkning per 2 september 2014. Ekonomin är fortsatt god. Vi ligger något bättre än budget.

5. Inkommande skrivelser

Diverse mejl som redan besvarats.

6. Rapport från kommittéerna

a) Tävlingskommittén

Lag-DM öppen äger rum 15–16 november. Mejl har gått ut till klubbarna om att vi söker arrangör till denna tävling. Sista ansökningsdag är den 15 oktober.

Andreas Petersson har nyligen lagt in tävlingen Sluta Gräv Open, som spelas den 6 december 2014. Det är en regional tävling och för att den ska bli godkänd måste GBBF lämna in en motivering till varför tävlingen ska ha regional status. Begäran om sanktion för denna tävling skulle ha varit inlämnad senast den 30 september förra året. Efter en del diskuterande beslöts att vi motiverar varför tävlingen ska ha regional status, trots att den kommit in nästan ett år för sent. Vi lägger till en kommentar att ansökan kommit in alldeles för sent och vi påminner Andreas om att vill man genomföra tävlingen även nästa år som regional tävling, ska ansökan lämnas in senast den 30 september i år.

Seriespelet genomfördes den 10–11 augusti i Slottsskogen med Göteborgsalliansen som arrangör. Mycket bra mat serverades. Vissa problem med vakanser, vilka medför långa väntetider. Vi får försöka lösa detta till kommande seriespel.

b) Ungdomskommittén

Två lag är anmälda till Prins Bertils Cup den 4–5 oktober. Thomas Callderyd följer med som ledare. Tröjor återstår att köpa. Vita med blå text. Anna har koll på detta. Tågbiljetter ännu inte beställda. Hasse ordnar detta.

c) Handikappansvarig

Lennart hade ännu inte lyckats få tag i rätt person på Bräcke Östergård för att höra efter om de är intresserade av att spela boule. Bert föreslog Lennart att ta kontakt med Handikappförbundet.

d) Domaransvarig

Lennart kommer att skicka ut mejl till samtliga domare i distriktet med förfrågan om de är intresserade att fortsätta som domare. Saknar dock fortfarande en del mejladresser. Några domare har Lennart redan fått besked från.

Beslöts att ordna en domarkonferens den 22 november. Vi försöker hitta lämpliga personer att hålla i denna konferens. På mötet föreslogs Eddy Persson WDBF och Peter Bolin LID som lämpliga att hålla i en sådan konferens. Lillemor fick i uppdrag att höra med Eddy om han är villig att ställa upp.

Gerd Persson hade inkommit med en bilaga till sin domarrapport från seriespelet., där det framkommer att trots att domaren påpekat att enhetlig klädsel gällde, var det en del som struntade i detta och det resulterade i en hel del kommentarer och påhopp mot domaren. Det slutade med att tävlingsjuryn gav dispens från kravet på enhetlig klädsel. Styrelsen var enig om att det var fel att ge dispens från enhetlig klädsel. I det här fallet har man helt kört över domaren, vilket inte är acceptabelt.

Det är klubbarnas ansvar att se till, att de spelare man skickar till tävlingar där enhetlig klädsel är ett krav också uppfyller detta.

Lennart tar kontakt med Gerd och meddelar att ett fel har begåtts från tävlingsjuryns sida och att GBBF:s styrelse stöttar henne till 100 procent i denna fråga. Vi överlämnar en blomsterbukett till henne som plåster på såren.

I inbjudan till DM och seriespel ska det i fortsättningen påpekas tydligt att enhetlig klädsel gäller.

- e) *Jämställdhetsansvarig*
Inget att rapportera.
- f) *Marknadsföringskommittén*
Inget att rapportera
- g) *Utbildningsansvarig*
Bert hade varit i kontakt med Denny Olofsson, SISU. Denny åtar sig gärna att vara kontaktperson tills vidare. Bert ska träffa honom någon gång under september.
- h) *Disciplinnämnden*
Inget att rapportera.
- i) *AU*
Inget att rapportera.

7. Information

Inget att rapportera.

8. Distriktsträffen

Med anledning av distriktsträffen i slutet av juli med GBBF, WDBF, HSBF och Ösbf, hade Bertil Tunje WDBF inkommit med ett förslag till brev till SBF från ovannämnda distrikt angående mätdomare vid SM samt klubbklädsel. Vi svarar Bertil Tunje och föreslår honom att dessa frågor omvandlas till två gemensamma motioner till nästa årsmöte. Vi frågar också, om "lilleutkast", som diskuterades vid distriktsträffen, kanske kunde vara lämplig att göra en gemensam motion av.

9. Utgående skrivelser

Agneta hade tagit fram förslag till mejl att skickas ut till klubbarna angående uppdatering av kontaktuppgifter på klubbarnas hemsidor samt förfrågan om behov av utbildning i BouleApp samt IdrottOnline (hemsidan). Beslöts att Hasse skickar ut dessa till klubbarna.

Så snart vi fått besked från Eddy Persson och Peter Bolin, om de är villiga att leda domarkonferensen, skickar vi ut inbjudan till domarna i distriktet.

10. Övriga frågor

—

11. Nästa möte

Äger rum på Kviberg tisdagen den 21 oktober kl. 18.00.

12. Mötets avslutande

Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:

Agneta Ohlsson
Skr.

Lennart Hallgren
Ordf.